

# BEHIND YOUR JOB

IN PERSON & LIVESTREAM EVENT

26 OCTOBER 2023

#LSF2023

## Glawdys Costant, Partner, GOTOFreedom

Issue d'une famille de femmes d'affaires et diplômée de l'ICN Business School de Nancy, c'est tout naturellement que Gwladys Costant décide elle aussi d'entreprendre. Son premier défi ? Développer Robert Walters Luxembourg depuis zéro. 6 ans plus tard, elle fonde son premier cabinet de recrutement à Bruxelles et Luxembourg. Associée fondatrice, elle s'y consacrera durant 6 ans.

En 2014, elle décide de créer son propre cabinet : GoToFreedom. Pour elle, l'argent n'est pas une valeur, elle préfère miser sur le conseil et la vision à long terme qu'elle peut apporter à ses clients.

Cette vision éthique et plus humaine du recrutement, elle la partagera avec d'autres cabinets membres de la fr2s (Federation for Recruitment, Search and Selection), la fédération du recrutement luxembourgeoise créée sous l'égide de la Fedil, dont elle est cofondatrice et coprésidente. Aujourd'hui, elle fait entendre sa voix et fédère autour d'elle des recruteurs prêts à défendre l'attractivité du marché du travail luxembourgeois et les bonnes pratiques du métier.

*Coming from a family of businesswomen and being a graduate of the ICN Business School in Nancy, it was only natural for Gwladys Costant to choose entrepreneurship. Her first challenge? Developing Robert Walters Luxembourg from scratch. 6 years later, she established her first recruitment agency in Brussels and Luxembourg. As a founding partner, she dedicated herself to it for 6 more years.*

*In 2014, she decided to set up her own agency: GoToFreedom. For her, money isn't a value; she prefers to focus on the advice and long-term vision she can offer her clients.*

*She shares this ethical and more human-centric vision of recruitment with other agencies of the fr2s (Federation for Recruitment, Search and Selection), the Luxembourgish recruitment federation created under the auspices of Fedil, of which she is a co-founder and co-president. Today, she makes her voice heard and rallies recruiters around her, ready to champion the attractiveness of the Luxembourg job market and the best practices of the profession.*